
Magyar Zoltán
országgyű lési képviselő

..4 :r~ . ~r ar ucv s ravatala

Irományszám:

tL

I

`

	

A G

Érkezett : 2015 SZEp1 1 6 . Írásbeli kérdés

'Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Az állattartás támogatása megint csak szavakban fontos a Kormánynak? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön évek óta minden szakmai fórumon azt nyilatkozta, hogy „kiemelten fontos feladat a z

állattenyésztés támogatása!” Ennek ellenére jelenleg azt kell megélnünk, hogy negyedér e

csökkentik a Vidékfejlesztési Programmal az állattenyésztésre fordítandó forrásokat a már él ő

uniós ciklusban (2014-2020) . Ez az összeg mindösszesen 75 milliárd forint lesz, figyelemb e

véve Miniszter Úr hangzatos kijelentéseit, igencsak elenyész ő összeg, főként a korábbi 270

milliárdhoz képest. Ezzel még nincs is vége, hiszen ennek a 75 milliárdnak, csupán 20

százalékára tarthatnak igényt a családi gazdaságok, amivel gyakorlatilag sikerült is elvágn i

őket a támogatásoktól. Feltételezhetően ez a korlát most sem fogja érinteni a Fidesz-közeli

oligarchákat .

Mi indokolta, hogy a Kormány negyedére csökkentse az állattenyésztésre fordíthat ó

pályázati forrásokat? Hogyan fogja kárpótolni a Kormány a hazai állattartókat?



Hogyan kívánja elkerülni a Kormány, hogy ne vegye át még nagyobb arányban a

külföldi hús a hazai piacokat?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 16 .
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